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MOL kút fölötti terület az ÁRT-ben ipari tevékenységre 
kijelölt terület, az eladható területek között az első 
helyen kell szerepeltetni
A lakbérrel kapcsolatosan: a lakások eladásából befolyt 
összeget a lakások komfortfokozatának növelésére és a 
lakásállomány fenntartására kell fordítani, illetve, ha 
lehet, új lakások építésére. A lakbéreket oly módon kellene 
emelni, hogy a fenntartási költségek ebből finanszírozhatók 
legyenek, ugyanakkor a rászorulókat lakbértámogatásban kell 
részesíteni, ily módon képzelem el a kompenzációt.

A péti pihenőpark helyére még nem tettem javaslatot, mert az 
a képviselő-testület több meghozandó döntésének függvénye.

V á m o s i  Tibor
Ka azon vitatkozunk, hogy mit húzzunk ki, akkor soha nem 
érünk a végére. Van egy javaslatom: a gazdasági program 
végére zárónyilatkozatot kellene megfogalmazni, hogy a 
gazdasági program összeállítása és elfogadása az igények 
alapján történt, megvalósítására a pénzügyi lehetőségekhez 
mérten kerül sor. Ezt azért tartom fontosnak, hogy 4 év 
múlva senki se csodálkozzon azon, ha ezeknek csak egy része 
kerül végrehajtásra.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Pontosítom a Vámosi Tibor által javasolt zárónyilatkozat 
szövegét:

"A gazdasági program összeállítása az igények alapján került 
elfogadásra, megvalósítása az anyagiak rendelkezésre 
állásának függvényében történik.,r

Dr. S z i l á c r v i  Tibor * *■
A táblázat 2. oldalán a 16.15. pontban a BakonyTáv RT. 
távközési hálózat bővítésének támogatása 2,7 MFt-tal reális 
vagy fiktív?

L e s z k o v s z k i  Tibor
A BakonyTáv Rt.-tői nem kaptuk meg azokat a tavaly 
augusztusi határozatunk alapján szükséges alapbizonylatokat, 
amelyek a 2,7 MFt átutalásának feltételei. Csatlakozási 
ajánlatunkra még nem jött válasz. Amennyiben a testület 
megerősíti, a dokumentumok birtokában utalható a 2,7 MFt. A 
MATÁV részvényeket sikerült jó áron értékesíteni. Ennek a 
kiegészítéséhez csak 500 EFt-ra volt szükség.

s

D o m o k o s  István-----------------------  • * ̂
A Közüzemi Vállalat igazgatójától./kérdezem, hogy..a mostani 
szeméttelep mikor telik meg? ’ .

T ó t h  Kálmán
Az . alaptérület megnövekedett. Az ún. domblétesítési 
technológia alkalmazásával 10-15 évig lehet ide szállítani a 
szemetet.
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F a 1 u s s v Sándor
Általánosan elfogadott nézet az, ha egy város 
költségvetésének 10-15 %-át nem képes fejlesztésre 
fordítani, ellehetetlenül. Ha 4 évre osztjuk vissza a 
gazdasági program költségkihatását, akkor máris nincs olyan 
nagy irrealitása, lehet hogy fele, kétharmada megvalósulhat. 
Ezek nem megvalósíthatatlan dolgok, ennél komolyabban kell 
kezelni, hiszen heteken keresztül dolgoztunk az 
összeállításán. A kérdés az, hogy a jövőben be tudjuk-e 
tartani a testület gazdasági elhatározásait, ha újabb 
fejlesztési igények jelentkeznek.

L e s z k o v s z k i  Tibor
A költségvetésünkben a tavalyihoz képest új feladatot az 
önkormányzat nem vállalt, de íigy is 60 MFt-os 
hitelállománnyal számoltunk, ami több lesz, ha nem 
csökkentjük a kiadásainkat. A kiadási oldal csökkentése 
elengedhetetlenül szükséges minden tekintetben. Ily módon a 
legszükségesebb munkálatok elvégzésére lehetőség nyílik. A 
fejlesztések csak további hitelekből lennének megoldhatók.

Dr. 3 a r i c z a Sarolta:
Kérem a képviselő-testületet, hallgassuk meg dr. Nagy László 
képviselő társamat, mondja el a Kórház-Rendelőintézet 
konyhájának fejlesztésével kapcsolatos érveket.

Dr. N a g y  László:
Számításaim szerint a kórház konyhájának fejlesztésével 
kapcsolatosan várható költségek nem 240 millió forintot, 
hanem 200 millió forintot fognak jelenteni. A 200 millió 
forint sem teljes egészében önkormányzati forrásból 
fedezendő, mert céltámogatások is igénybe vehetők erre â 
célra.

A fejlesztés eredeti koncepciója szerint az intézmény a 
szociális étkeztetést is megoldaná. Mint ismeretes, jelenleg 
pl. az iskolai étkeztetés vállalkozási formák 
igénybevételével biztosított. A fejlesztést követően az 
intézmény a szociális étkeztetést önköltségen el tudná 
látni.

A fejlesztés előkészítése mintegy két évet vesz igénybe. 
Anyagi kihatásai így a következő önkormányzati ciklusra 
áthúzódnának.

L e s z k o v s z k i ____ Tibor:*
A módosító javaslatokat teszem fel szavazásra:

S j 'Aki egyetért a Beruházási'•Bizottság javaslatával, mely 
szerint Falussy Sándornak az I/A. ' Vagyongazdálokás fejezet
4. pontjára vonatkozó módosLtó indítványa oly módon kerüljön 
elfogadásra, hogy a szövegből "az eladások sorrendje” rész 
maradjon el - kérem szavazzon.
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A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadta Falussy Sándor képviselő módosító 
indítványát a Beruházási Bizottság javaslatának megfelelően
- "az eladások sorrendje" szövegrész elhagyásával:

"4.) a forgalomképes és korlátozottan forgalomképes 
vagyonállomány értékesítésére és hasznosítására külön 
ütemtervet, illetőleg feladattervet készít. Ebben 
meghatározza az értékesítendő vagyonelemeket, a
vállalkozásba apportként bevihető, illetve a hosszabb távon 
megtartandó vagyon hasznosításának módozatait."

Aki egyetért a Beruházási Bizottság azon javaslatával, hogy 
a B.) Vagyongazdálkodási követelmények 2.) pontja szövegének 
módosításával, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 1? igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett egyetértett a Beruházási Bizottság azon 
javaslatával, hogy a 3.) Vagyongazdálkodási követelmények
2.) pontja módosuljon:

"A vagyonkezelő szervezet olyan továbbfejlesztése szükséges, 
amely a hasznosság és a hatékonyság követelményeinek 
megfelel, alkalmas a vagyon megőrzésére és gyarapítására 
is."

Aki egyetért Falussy Sándor képviselő módosító javaslatával, 
amelyet támogat a Városrendezési és Kommunális Bizottság és 
Pétfürdő Városrész Önkormányzó Testülete is - a B.) 
Vagyongazdálkodási követelmények 6.) pontja vonatkozásában, 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 4 nem szavazattal* 
3 tartózkodás mellett elfogadta - Városrendezési és 
Kommunális Bizottság illetve Pétfürdő Városrész Önkormányzó 
Testülete által támogatott - Falussy Sándor képviselő 
módosító javaslatát a B.) Vagyongazdálkodási követelmények
6.) pontjának kiegészítésére:

"A megmaradó lakásállomány fenntartásának, felújításának 
költségeit a lakbéreknek fedezniük kell."

Aki egyetért a Pénzügyi, Ellenőrző-, Vagyongazdálkodási és 
Ellátásszervezési Bizottság javaslatával, *.jnely szerint az 
A/2. Helyi adók 2.) pontja kiegészítésre kerül, kérem 
szavazzon. 4 •

A Képviselő-testület 20 igén szavazattad,- 1 tartózkodás 
mellett egyetértett 'a. Pénzügyi, Ellenőrző
Vagyongazdálkodási és Ellátásszervezési Bizottság 
javaslatával, mely szerint taz A/2. Helyi adók 2.) pontja 
kiegészül az alábbi szöveggel':

"a helyi adóztatásban - az adónak a költségvetési bevételek 
alakításában való egyre növekvő szerepén túl - a szabályozás
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során Tiagy gondossággal mérlegeli a vállalkozások és a 
lakosság teherbíró képességét, ..."

Aki egyetért a Pétfürdői Városrész Önkormányzata, a 
Városrendezési és Kommunális, valamint a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság javaslataival az A/2. Helyi adók 3.) pontja utolsó 
mondatának módosítására, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 4 nem szavazattal,
2 tartózkodás mellett egyetértett a Pétfürdői Városrész 
Önkormányzata, a Városrendezési' és Kommunális, valamint a
Jogi és Ügyrendi 3izottság javaslataival az A/2 . Helyi adók
3.) pontja utolsó mondatának módosítására:

1?' 5 javaslatot dolgoztat ki a lakosságot érintő helyi
adók bevezetésére."

Aki egyetért a Pétfürdői Városrész Önkormányzata azon 
javaslatával, hopgy az A/2. Helyi adók 3. pontjának első 
francia bekezdése maradjon el, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 18 tartózkodással 
nem támogatta a Pétfürdői Városrész Önkormányzata javaslatát 
az A/2. Helyi adók 3.) pontja első francia bekezdése 
elmaradására vonatkozóan.

Aki egyetért a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatával, mely szerint a B/l. Fejlesztések 1.) pontja 
egészüljön ki azzal, hogy az utak, járdák helyreállítását, 
szilárd burkolattal való ellátását a környezetrehabilitációs 
program részének kell tekintetni, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 4 tartózkodással 
egyetértett a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatával. Ennek megfelelően a B/l. Fejlesztések fejezet
2. pontja kiegészül a következő bekezdéssel:
"A környezetrehabilitációs program megvalósítása során a 
program szerves részének kell tekinteni, a megvalósítás 
ütemének egyidejűleg az utak, járdák helyreállítását illetve 
szilárd burkolattal való ellátását."

Aki egyetért Falussy Sándor es a Varosrendezesi es 
Kommunális Bizottság javaslatával, mely szerint a B/l. 
Fejlesztések 3.) pontja egeszüljön ki b.) alponttal, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 3 nem szavazattal,
3 tartózkodással egyetértett Faluusy Sándor és a
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Városrendezési és Kommunális Bizottság j avaslatával, 
miszerint a 3/1. Fejlesztések 3.) pontja b.) alponttal 
egészül ki:

"b.) rét fürdő kialakult centrumában pihenőparkot létesít."

Aki egyetért a Pénzügyi, Ellenőrző-, Vagyongazdálkodási és 
Ellátásszervezési Bizottság javaslatával, mely szerint 3 
B/l. Fejlesztések 6.) pontjában csak a Thuri vár, a többi' 
helyiségcsoport pedig a 26.) pont után szerepeljen, kérem, 
szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 4 nem szavazattal 
elfogadta a Pénzügyi, Ellenőrző-, Vagyongazdálkodási és 
Ellátásszervezési Bizottság javaslatát, ■ mely szerint a 3/1. 
Fejlesztések 6.) pontjában csak a Thuri vár szerepeljen, a 
többi helyiségcsoport az ugyanezen fejezet 26.) pontja után 
szerepel:

"6.) A műemlékvédelmi Hivatallal együttműködve javaslatot 
készít a Thuri vár hasznosítására, valamint a vár további 
rekonstrukciójára.

Aki egyetért azzal, hogy a B/l. Fejlesztések 7.) pontja 
módosuljon Falussy Sándor képviselő önálló indítványának, a 
Városrendezési és Kommunális Bizottságnak, valamint a 
Pétfürdői Városrész Önkormányzata javaslatainak megfelelően
- kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 2 nem szavazattal,
5 tartózkodás mellett egyetértett Falussy Sándor képviselő 
önálló indítványával, a Városrendezési és Kommunáiig 
Bizottság, valamint a Pétfürdői Városrész Önkormányzata 
javaslatával a 3/1. Fejlesztések 7.) pontjának módosításával 
kapcsolatosan:

"7.) Pét fürdőn háziorvosi, fogászati és egyéb gyógyászati 
ellátások biztosítására korszerű rendelőket, esetlegesen 
rendelőkomplexumot (Egészségház) alakít ki, illetve megkezdi 
annak kialakítását.

Aki egyetért a Városrendezési és Kommunális Bizottság azon 
javaslatával, hogy a B/l. Fejlesztések 8.), pontja maradjon 
el, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 18 tartózkodás 
mellett nem támogatta a B/l. Fejlesztések 8.) pontjának 
kihagyását.

Aki egyetért a Városrendezési és Kommunális Bizottság azon 
javaslatával, hogy a B/l. Fejlesztések 9.) pontja maradjon 
el, kérem szavazzon:
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, 12 tartózkodás 
mellett nem támogatta a 3/1. Fejlesztések 9.) pontjának 
kihagyását.

Aki egyetért a Pénzügyi, Ellenőrző-, Vagyongazdálkodási és 
Ellátásszervezési Bizottság javaslatával, mely szerint a 
B/l. Fejlesztések 9.) pontja módosuljon, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett egyetértett a Pénzügyi, Ellenőrző
Vagyongazdálkodási és Ellátásszervezési Bizottság
javaslatával, mely szerint a 3/1. Fejlesztések 9.) pontja

"9 .; gondoskodik az utak, járdák burkolatának javításáról, 
felújításéról."

F a 1 u s s v Sándor
A 3/1. Fejlesztések 3.) pontja módosítását javasolom a 
következőképpen: "Vásárlás útján vagy egyéb módon megszerzi 
a Péti Közösségi Ház tulajdonjogát."

L e s z k o v s z k i  Tibor
Aki egyetért Falussy Sándor módosító javaslatával a B/l. 
Fejlesztések 8 .) pont vonatkozásában, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 4 nem szavazattal 
egyetértett Falussy Sándor módosító javas latéval, ily módon 
a B/l. Fejlesztések 8.) pontja a következő:

"8.) Vásárlás útján vagy egyéb módon megszerzi a Pét\ 
Közösségi Ház tulajdonjogát."

Aki egyetért a Környezetvédelmi Bizottság javaslatával, 
mely szerint a B/l. Fejlesztések 11.) pontjában ne kerüljön 
meghatározásra, hogy ki dolgozza ki a hulladékgyűjtés 
bevezetéséhez szükséges feltételeket - kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás
mellett egyetértett a Környezetvédelmi Bizottság
javaslatával, mely szerint a B/l. Fejlesztések 11.) pontja 
módosul:

"A Közüzemi Vállalat feladatává teszi, hogy dolgoztassa ki
szelektív hulladékgyűjtés bevezetéséhez szükséges 
feltételeket."

Aki egyetért a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatával, mely szerint a B/l. Fejlesztések 15. pontja 
utolsó mondata kiegészüljön az "és korszerűsítési" 
kifejezéssel, kérem szavazzon.
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A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, 1 tartózkodással 
elfogadta a Városrendezési és Kommunái is Bizottság 
javaslatát, mely szerint a B/l. Fejlesztések 15.) pontjának 
utolsó mondata az alábbi:

"A javaslatnak figyelemmel kell lenni a tetőtéri beépítési 
és korszerűsítési lehetőségekre."

\

\

Aki egyetért a B/l. Fejlesztések 17. pontjának Jogi és 
Ügyrendi Bizottság által javasolt módosításával, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 2 0 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett = B/l. Fejlesztések 17.) pontjának Jogi és ügyrendi 
Bizottság áizali módosításával'egyetértett:

"17.) költségvetési támogatással (fedezet átadással) 
kozájárul a Készenléti-lakótelepi orvosi rendelő megfelelő 
elhelyezéséhez."

L e s z k o v s z k i  Tibor
A Pétfürdői Városrész Önkormányzata javasolta a 19.) pont 
elhagyását a Kórház Rendelőintézet konyhaépíttetésével 
kapcsolatosan. Itt javasolom, hogy módosuljon ily módon ez a 
pont: "Hozzájárul a Kórház Rendelőintézetnél a korszerű 
konyha kialakításához."

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, 1 tartózkodással a 
B/l. Fejlesztések 19.) pontját a következőképpen módosítja:

”19.) Hozzájárul a Kórház-Rendelőintézetnél a korszerű 
konyha kialakításához."

Aki egyetért a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatával, mely szerint a B/l. Fejlesztések 20.) pontja 
kerüljön kihagyásra, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal/ 18 tartózkodással 
nem támogatta a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatát a B/l. Fejlesztések 2 0.) pontja elhagyásával 
kapcsolatosan.

A Városrendezési és Kommunális Bizottság javaslatát teszem 
fel szavazásra, mely szerint a B/l. Fejlesztések 21.) pontja 
módosul - aki egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, 
2 tartózkodás mellett a B/l. Fejlesztések 21.) pontját a
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Városrendezési és Kommunális Bizottság j avaslatának 
megfelelően módosítja:

"Végrehajtja az Idősek Klubjának rekonstrukciój át Inótán, 
megteremti Pétfürdőn is egy ún. Idősek Klubja létesítésének 
feltételeit."

Aki egyetért a 3/1. Fejlesztések 23.) pontjának 
módosításával, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 7 tartózkodás 
mellett a 3/1. Fejlesztések 23.) pontját az alábbiak szerint 
módosítj a :

"Gondoskodik az Üzemegészségügyi Szolgálat megfelelő

Aki egyetért: a rétfürdői Városrész Önkormányzata 
javaslatával, mely szerint a 3/1. Fejlesztések 24.) pontja 
kiegészüljön, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 4 nem szavazattal,
2 tartózkodással egyetértett a Pétfürdői Városrész 
Önkormányzata javaslatával a B/l. Fejlesztések 24.) 
pontjának kiegészítésével kapcsolatosan:

"Törekszik az Önkormányzat a pétfürdői strand tulaj donának 
átvételére."

Aki egyetért a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatával, mely szerint a B/l. Fejlesztések 25.) pontja 
maradjon ki, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 18 tartózkodással 
nem támogatta a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
javaslatát a B/l. Fejlesztések 25.) pontjának törlésével 
kapcsolatosan.

Aki egyetért az Oktatási-, Kultűrális és Sport Bizottság 
javaslatával, mely szerint az oktatási, kultűrális és sport 
célokra az elkövetkezendő négy évre 100 millió forint 
fejlesztési előirányzatot javasol.

A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 8 tartózkodás 
mellett támogatta az Oktatási, Kultűrális és Sport Bizottság 
j avaslatát, mely szerint a Gazdasági Program Fejlesztések 
fejezetének 27.) pontja a következő:
27.) Oktatási, kulturális és sport célokra ÍOO millió forint 
fejlesztési előirányzatot biztosít.

Aki egyetért a Beruházási Bizottság javaslatával, mely 
szerint a B/l. Fejlesztések 28.) pontjaként kerüljön be a
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városi rendelő felújítása, az egyedi tüzelésről a távfűtés 
bevezetésére, gázfűtésre való áttérés, kérem szavazzon.

A $J$]j#í&§elő-testület 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadta a Beruházási Bizottság javaslatát a 3/1. 
Fejlesztések 2 8.) pontjára vonatkozóan:

"28.) Felújítja a városi rendelőt, az egyedi tüzelésről 
áttér a távfűtésre, vagy gázfűtést vezet be."

\

Aki egyetért az Inotai Városrész Önkormányzata javaslatával, 
mely szerint a B/l. Fejlesztések 29.) pontjába kerüljön be 
az Inotai Faluház bővítése, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadta az Inotai Városrész Önkormányzata 
javaslatát, ily módon a 3/1'. Fejlesztések fejezet 29.) 
pontja:
"29.) Bővíti a Faluházat Inotán."

Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a Gazdasági Programot 
a mindenkori éves költségvetés készítésekor felül kell 
vizsgálni, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett egyetértett azzal a javaslattal, hogy a Gazdasági 
Program a mindenkori éves költségvetés készítésekor 
felülvizsgálat tárgyát képezze.

Aki egyetért a Pénzügyi, Ellenőrző-, Vagyongazdálkodási és 
Ellátásszervezési Bizottság javaslatával, mely szerint a 
B/l. Fejlesztések 6.) pontjából kerüljön ki a Családi Iroda,’’ 
anyakönyvi hivatal és házasságkötő terem megvalósítása - az 
elkövetkezendő 3 éven belül megoldást kell találni e 
helyiségcsoport végleges elhelyezésére, és ugyanezen fejezet 
30.) pontjaként szerepeljen, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett elfogadta a Pénzügyi, Ellenőrző-, Vagyongazdálkodási 
és Ellátásszervezési Bizottság javaslatát, ily módon a B/l. 
Fejlesztések fejezet 30.) pontjaként szerepel a következő 
szöveg:
"30.) Az elkövetkezendő három éven belül megoldást kell 
találni a Családi Iroda, az Anyakönyvi Hivatal és 
házasságkötő terem helyiségcsoport végleges elhelyezésére".

Aki egyetért a Pétfürdői Városrész Önkormányzata azon 
javaslatával, hogy a III. Gazdasági kapcsolatok első francia 
bekezdésének utolsó mondata m'aradjon el, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 1 nem szavazattal,
1 tartózkodás mellett egyetértett a Pétfürdői Városrész 
Önkormányzata javaslatával, mely szerint a III. Gazdasági


